
1A 
Gemeente 

5 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 27 

september 

2022 

Aanwezig: (CDA), 
EN (sro). (PDL), 

(VVD 
ELD) 

en 

(ABD) 

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Bij agendapunt 

3a. is tevens de 

gemeentesecretaris, 

C.M. 
Minnaert, aanwezig. 

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

4 juli 2022; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen; 

a. 

Afstemming standpunt 

Drechterland inzake 

geschil 

verdeelsleutel 
SED; 

De voorzitter 

geeft 

aan dat 

onlangs gesprekken zijn gehouden 

tussen de 

colleges 

van Stede 

Broec, 
Drechterland en Enkhuizen over het 

geschil 

m.b.t. de SED-verdeelsleutel. 

De 

colleges 

staan 

op 

het 

standpunt 

dat de verdeelsleutel de komende 

bestuursperiode 

niet 

ter 
discussie 

staat. 
Met ander woorden: het advies van de cie. van 

Wijzen 

is onverkort van 

toepassing. 

In de nieuwe 

bestuursperiode (2026-2030) 

kan eventueel een en ander 

opnieuw 

ter 

sprake 

worden 

gebracht, 

mits daartoe 

gegronde 

redenen 

zijn. 

Na discussie neemt het 

presidium 

een en ander voor 

kennisgeving 

aan en stelt zich 

op 

het 

standpunt 

dat de SED-verdeelsleutel voor de komende 

vier jaren 

vast 

ligt 

en hoe dan ook 

niet 
ter 

discussie 
staat. 

Mocht na 4 

jaar blijken 

dat er 

goede 

redenen 

zijn 

om deze dan 

opnieuw 

ter 

sprake 

te 

brengen, 

dan wordt dat 

op 

dat moment bezien. 

Opgemerkt 

wordt 

nog 

dat ten aanzien van de verdeelsleutel unanimiteit is vereist en deze niet zonder meer kan 

worden 

gewijzigd. 

Het 

presidium geeft 

aan dit 

terug 
te 

willen 

koppelen 

naar de fracties. 

b. Geactualiseerd overzicht 

(thema)bijeenkomsten 2022; 

De voorzitter 

wijst op 

de 

afspraak 

een consulterende RTG 
te 

houden t.b.v. het nieuwe 

Integraal Veiligheidsplan 

2023-2026 

(3-11); 

aansluitend zal een 

themabijeenkomst 

over het 

Sociaal domein 

plaatsvinden. 

De 

geplande themabijeenkomst op 

3 oktober a.s. 

(Omgevingswet) 

in het kader van de 

Omgevingswet 

komt 

bij 

nader inzien te vervallen 

(te 

korte 

voorbereidingstijd). 

Deze staat nu 

gepland 

voor 8 december a.s. 

De extra 

themabijeenkomst woningbouwbeleid 

wordt 

gepland op 

13 oktober a.s. 

Op 

10 november a.s. vindt in de 

middag 

een 

Meester-in-je-werk-dag plaats 

voor 

raadsleden, 

waarin nader kennis 

gemaakt 

kan worden 
met 

de 

organisatie. 

In de avond vindt een 

werkbezoek 

plaats 

aan de 

politie 

in Hoorn. 

Het 

presidium 
stemt 

in 

principe 

in 
met 

de 

voorgestelde 

mutaties. 

c. 

Termijnkalender 

2022 

geactualiseerd; 

De voorzitter licht een en ander 
toe. 

Vanwege 

het 

nog 

niet 

aangeleverd 

hebben van de 

rapportage 
van de RKC SED zal deze 

behandeling mogelijk 

doorschuiven naar november of 

december. 

Opgemerkt 

wordt 

nog 

dat het raadsvoorstel 

“Herplaatsen pannaveldje” 

niet 

vermeld is. 

Het 

presidium 

neemt een en ander voor 

kennisgeving 

aan. 

4. 

Conceptagenda Rondetafelgesprekken 

10 oktober 
2022; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

de 

agenda. 

Cluster 1 

-__ 

Voorlopig Ontwerp 

en aanvullend krediet MFA Schellinkhout 

  



-__ 

Herplaatsen pannaveldje 

Padland 

-__ 

Vervanging verlichting 

in 

gymzaal 

De 

Brug 

in Oosterblokker 

-__ 

Wijziging gemeenschappelijke regeling 

GGD Hollands Noorden 

Benoeming 

wnd. leden Raad van Toezicht 

Stichting Openbaar Onderwijs 

Present 

Cluster 
2; 

- 

Vaststellen 4° en 5° 

wijziging 

APV Drechterland 2019 

Voorgesteld 

wordt de 

agendapunten 

1. en 2. om te draaien en 

daarbij 

de 

belanghebbenden 

bij agendapunt 

2. om 21.00 uur uit te 

nodigen. 

Met de 

gewijzigde 

RT 

G-agenda 

wordt 

ingestemd. 

5. Onderzoek TwijnstraGudde over de 

Doorontwikkeling regionale 

raadsledenbijeenkomsten (in aanwezigheid van en 

van TwijnstraGudde); 

De voorzitter 

verduidelijkt 

een en ander. 

Vervolgens 

wordt aan de hand van 

powerpoint 

het 

onderzoek 

toegelicht. 

Dit onderzoek vloeit 
voort 

uit de wens 

c.q. 

behoefte om nader 
te 

bezien hoe de 

regionale raadsledenbijeenkomsten (en 

daarmee de 

regionale samenwerking) 

verder kunnen worden doorontwikkeld. Daartoe is een startdocument 

gepresenteerd, 

waarin 

is 

aangegeven 

hoe de 

opvattingen 

van de zeven 

gemeenten 
kunnen worden 

geïnventariseerd, 

hoe de 

verdieping 

hierover kan 

plaatsvinden 

en 

vervolgens 

naar een 

scenario-ontwikkeling 

kan worden 

toegewerkt. 

Aan de hand van een 4-tal 

vragen 

wordt 

getracht 

een 

goed 

beeld te 

krijgen 

over wat er leeft 

in de 

regio 

en hoe naar een 

mogelijke verbetering 

kan worden 

toegewerkt. 

Het 

presidium geeft 

aan de 

bijeenkomsten 

waardevol 
te 

vinden en 

noodzakelijk 

om 

weloverwogen 

de verschillende besluiten te kunnen nemen. Wel 

zijn 

de 

bijeenkomsten 

voor 

verbetering 

vatbaar. Zo zou een 

grotere 
betrokkenheid van raadsleden 

bij 

de 

agenda 

wenselijk zijn, 

zo ook meer interactie en meer informatie 

op 
maat 

specifiek 

bestemd voor de 

rol van de raadsleden. Geef van tevoren 

duidelijker 

aan wat het doel van de 

bijeenkomst 

is. 

Ook kan wellicht wat meer structuur worden 

aangebracht 

in de 
opzet 

en 

vormgeving 

en 

duidelijk 

onderscheid 

gemaakt 

worden in echte 

overlegbijeenkomsten (“interactie”) 

en meer 

informatieve sessies 

(“zenden”). Op sommige 

onderdelen wordt ook 

gezocht 

naar een vorm 

van 

afstemming 

met de andere 
raden, terwijl 

netwerken en contacten ook als 

belangrijk 

worden 

gekwalificeerd. 

Ook worden enkele voorbeelden 

genoemd 

hoe elders in het land de 

samenwerking 

met andere raden is vorm 

gegeven. 

De onderzoekers 

leggen 

uit dat 

op 

deze 

wijze langs 

alle 

presidia 

wordt 

gegaan 

en de 

resultaten worden 

terug gelegd 

in een 

regionale raadsledenbijeenkomst 

en/of een 

afzonderlijke spiegelsessie. 

Hierna zal dit leiden tot een 

eindrapportage 

en 

aanbevelingen. 

Een en ander wordt verder 

afgewacht. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

  

6. Jaarverslag 2021 en Jaarplan 2022 Rekenkamercommissie SED (in aanwezigheid 

De voorzitter heet de 

afvaardiging 

van de RKC SED toe en 

nodigt 

hen uit beide stukken toe 

te 
lichten. 

Mi 

licht het 

Jaarverslag 

en 

Jaarplan 

toe. Met 

betrekking 

tot de 
rapportage 

Woonbeleid deelt hij 

mee dat deze al 

bij 

de 
gemeenten 

had behoren te 

liggen, 

maar de 

bestuurlijke 

reactie van de 

gemeente 

Enkhuizen 

nog 

niet is 

ontvangen (die 

van Drechterland 

en Stede Broec 

wel). 

Pas als die ook binnen is wordt de 
rapportage 

aan de drie raden 

aangeboden. 

Verder deelt 

hij 

mee dat de werkzaamheden van de RKC SED 

vertraging 

hebben 

opgelopen 

door onder meer ziekte van de 
voorzitter, 

de 

bezetting 

van het 

ambtelijk 

apparaat 
onder druk staat en de 

bestuurlijke 

reacties van de 

colleges 

ook 

tijd nodig 

hebben. 

Het te verrichten onderzoek naar hoe de 
gemeenten 

omgaan 

met de duurzaamheids- 

doelstellingen 

ook zeker zal 

doorlopen 

naar het 

jaar 

2023. Een 

onderzoeksopdracht volgt 

nog. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Ml 

merkt 

op daarbij 

ook het Westfries 

Energiekompas (WEK) 
te 

betrekken. 

Vervolgens 
worden door het 

presidium nog 

de 

navolgende suggesties gedaan 

voor 

onderwerpen, 

die zich lenen voor de 

groslijst 

en waaruit de RKC SED een keuze kan maken. 

Hierbij 

worden de 

volgende mogelijkheden aangegeven: 

de 

uitvoering 

van de WMO en de 

Jeugdzorg 

en met name de interne 

dienstverlening 

en 

kostenbeheersing, 

de noodzaak van 

externe inhuur en de 
kosteneffectiviteit, 

de doeltreffendheid van het 

inkoopbeleid 

en 

uitnutting 

van de beschikbare 

budgetten 

en de 

digitale 

bereikbaarheid van senioren. 

Verder wordt de 

opmerking gemaakt 

hoe het staat met de 

opvolging 

van de 

aanbevelingen 

van de 
rapportages 

van de RKC 
SED, hetgeen 

ook misschien een onderzoek waard is. 

De 

griffier 

merkt 

op 

dat daar al eerder over 

gesproken 

is. Dat heeft 
ertoe 

geleid 

dat in het 

Jaarverslag 

van de 
gemeente 

een 

afzonderlijke paragraaf 

is 

gereserveerd, 

waarin het 

college 

nader 

ingaat op 

de 

opvolging 

van de 

aanbevelingen 

uit de RKC 

SED-rapportages. 

Mi 

deelt mee dat een en ander is 

genoteerd. Hij wijst nog op 

de binnenkort 
te 

verschijnen 
Nieuwsbrief van de RKC SED. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

7. 
Rondvraag; 

a 

laat weten nadere informatie te willen over de 

juridische aspecten 
van het 

(geanonimiseerd)

noodzakelijkerwijze 

moeten 

verdwijnen 

van het 

pannaveldje 

in Venhuizen en binnen welke 

termijn 

dit moet 

plaatsvinden. 

Ook de andere 

presidiumleden 

hebben de behoefte aan meer 

duiding 

van de situatie 

voorafgaande 

aan de 

RTG-bijeenkomst op 

10 oktober a.s. . 

De voorzitter 

geeft 

aan hiervoor de 

gelegenheid 
te 

willen 

geven 

en stelt voor dit in een 

besloten 

digitale bijeenkomst 

te 

regelen op 

3 of 6 oktober a.s. 

Hiermee wordt 

ingestemd. (noot griffier: qua agenda's blijkt 

3 oktober niet te 
kunnen, 

hetgeen 

betekent dat 

op donderdag 

6 oktober 
a.s, 

aanvang 

20.00 
uur, 

een 

bijeenkomst 

via 

MS Teams 

plaatsvindt). 

5 Ml 

informeert wanneer de 

presidiumvergaderingen gebruikelijk 

plaatsvinden. 

De voorzitter 

geeft 

aan dat de 

afspraak 

luidt dat dit 

op 

de 

maandagavond, voorafgaande 

aan 

de 

raadsvergadering, 

om 19.00 
uur, plaatsvindt. 

En als er meer 

tijd nodig 

is om een en ander 

te 
bespreken, 

een 
extra 

avond wordt 

gepland. 

Naar 

verwachting 

zal die 
extra 

avond eens in 

de twee maanden 

nodig zijn. 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving aan, waarbij opmerkt 

dat 

hij op 

het 

tijdstip 

van 19.00 uur 

op 

de 

maandagen 

veelal verhinderd is en zo 

mogelijk 

een 

plaatsvervanger 

zal 

afvaardigen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Niets meer aan de orde 

zijnde 

sluit de voorzitter de 

vergadering. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 24 oktober 2022. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 

J.N.M. Commandeur M. 

Pijl 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


